
 

Skolebestyrelsesmøde Nørreskov Skolen  

skoleår 2024/2025 
 

Bestyrelsesmøde onsdag den 19.03.25 

kl. 18.30-21.00  
 

Afbud: Linda, Betina, David 
Tilstede: Karina, Charlotte, Klaus, Mette, Christian, Ditte, Mike, Paul, Johannes og Anna 
Mødeleder: Christian 
Ordstyrer:  
Referent: Ditte 
Gæstedeltagere: 
 
Mødeindhold januar jf. Årshjul vedtaget 2022/2023 

- Regnskab 

- Indslag/ gæstedeltagelse 

- Lige år: Høringssvar kvalitetsrapport 

- Lige år: Kommende skolebestyrelsesvalg – opstart, valg af valgbestyrelse 

TID PUNKTER:  BILAG 
 

REFERAT: 

18.30-
18.35 

 
Velkomst 

Christian  Christian byder velkommen 

18.35-
18.50 

Orienteringer 
Elevråd, personale & forældrerepr. 
 
 

Alle  Der er markeret fodgængerfelt på skolegade. 
Der arbejdes på at der etableres noget chikane, 
der forhindrer unødig kørsel til hovedindgan-
gen. 
Der males i SFO’ens kælder i næste uge, obs for 
sikringsskab. 
Sikring af vinduer på 2. sal i den gamle bygning 
 
 

18.50-
19.10 

Elevrådspræsentation af ansøgning 
og status på forhandling Demokrati-
millionen 

Elevråd  Elevrådet har været til den første forhandling. 
Forhandlingerne er ikke afsluttede, de skal af-
sted igen på torsdag i næste uge. Hvis ikke der 
opnås enighed der, er der ingen skoler der får 
midler. 

19.10-
19.20 

Status på skoleårets planlægning Mike/ 
Ditte 

 Fagfordelingen er skudt i gang i går på persona-
lemødet. Skoleplanen er gennemgået med per-
sonalet.  
I morgen bliver der slået 2 lærerstillinger op til 
udskolingen, et barselsvikariat samt en fuldtids-
pædagogstilling. 
Det er blevet undersøgt ved forvaltningen, om 
der må oprettes en tredje 7. klasse i kom-
mende skoleår – det må der ikke jf. styrelses-
vedtægten. Christian tager kontakt til Jesper 
Smaling. 
 
 

19.20-
20.00 

Orientering om Folkeskolens Kvali-
tetsprogram – oprettelsen af  
2 juniormesterlære-klasser på Nørre-
skov-Skolen 2025/2026 –  
en status 

Mike 2 Orientering om at der fra kommende skoleår 
oprettes to juniormesterlære-klasser på Nørre-
skov-Skolen. En på 8. årgang og en på 9. år-
gang. 

20.00-
20.50 

Drøftelses- og vedtagelsespunkt – 
rullende skolestart 
I forbindelse med planlægningen af 
skoleår 2025/2026 er Nørreskov-Sko-
len blevet bedt om at etablere en 
mellemform på 0. årgang (en bun-
den opgave), der skal kunne inklu-
dere elever med socialt-kognitive ud-
fordringer. Dette ønske stammer fra 
Den Kommunale Redegørelse for 
2025/2026: 
”Bevægelse fra special til almen. I 
Sønderborg Kommune vil der i de 
kommende år ske en nytænkning af 
specialområdet. Der vil overordnet 

Christian 1 Drøftelse af rullende skolestart i relation til 
etablering af mellemform i spireklassen.  
 
Bestyrelsen beslutter at 

- vi ændrer antallet af rul fra 3 til 2. 
Mike og Christian laver skrivelse til 
børnehaverne. 

- Der indkaldes til et møde med rele-
vante medarbejdere, for en drøftelse 
af, hvordan stamholdsdagen admini-
streres i kommende skoleår. 



set være fokus på, at flere elever bli-
ver i deres nærområde, og dermed 
også at flere rummes i almenområ-
det.” s. 5 
Der ønskes en drøftelse af og beslut-
ning vedr. antallet af rul i kommende 
skoleår, arbejdsformen i spireklassen 
samt spireklassens deltagelse på 
stamholdstirsdage. 
 
 

20.50-
21.00 

Evt.   Christian orienterer fra mødet i FRO 
Karina orienterer kort om arbejdet i SFO’en 
 
Kommende punkt 

- Christian foreslår at mobil-politikken 
tages op til revision. 

 
 

 Ønsker til kommende dagsordener 
 

   
- Opfølgning på arbejdet med virk-

somhedshal. Der skal udarbejdes en 
virksomhedsplan 

- Opfølgning på trin 1 og rullende sko-
lestart samt spireklasserne og deres 
tilknytning til stamholdene. 

- Besøg af trin 2 og trin 3 
- Besøg af resursekoordinatorer KS/GS 

– tavlemøder 
- Besøg af PLC-koordinator – hvad er 

det nye PLC 
- Besøg af skolepatruljen 

 

 

 

 

 


